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PROCES VERBAL 
 
 

Incheiat astazi  28.07.2017 cu ocazia  
Sedintei ordinare a Consiliului local al comunei Puscasi 

 

Presedinte de sedinta – domnul consilier Anuti Adrian.      

 

Prezenti  13 consilieri,  

          Participa : personalul din aparatul de specialitate al primarului, 

 

Lucrările şedinţei încep la orele 14.00 la sediul Consiliului local al comunei Puscasi  

cu efectuarea prezenţei consilierilor de către secretarul Primăriei, au fost prezenţi 13 

consilieri locali din totalul de 13.   

 Întrucât, potrivit prevederilor art. 41, alin.1 din legea administraţiei publice locale nr. 

215/2001, republicată, este îndeplinit cvorumul necesar, la şedinţă participând 13 

consilieri din totalul de 13.   

- Dispozitia de convocare a Consiliului local al comunei Puscasi in sedinta ordinara 

a fost adusa la cunostinta publica de catre secretarul comunei prin afisare la Afisierul 

Primariei comunei Puscasi.    



Procesul verbal de la sedinta Consiliului local din luna precedenta a fost pus la 

dispozitia consilierilor.  

        Preşedintele şedinţei mulţumeşte pentru încrederea acordată si da citire 

ORDINII DE ZI,  dupa care se supune la vot, după cum urmează: 

 

1. Proiect de hotarare pentru aprobarea Raportului primarului privind executia 

Bugetului de venituri si cheltuieli al Consiliului local al comunei Puscasi pe trimestrul II -  

2017 si masurile ce se impun a fi luate pentru reducerea cheltuielilor in raport cu gradul 

de colectare a veniturilor la bugetul local; 

2. Proiect de hotarare pentru aprobarea salariilor de baza pentru functionarii 

publici si personalul contractual din aparatul de specialitate al primarului comunei 

Puscasi in conformitate cu prevederile Legii nr. 153/2017 privind salarizarea personalului 

platit din fonduri publice; 

3.  Proiect de hotarare pentru  aprobarea Raportului primarului comunei 

Puscasi  privind stadiul realizarii Programului de investitii pe anul 2017 si masurile ce se 

impun pentru realizarea investitiilor programate;  

4. Raport de activitate a domnului consilier Cretu Eugen 

            Presedintele de sedinta, domnul Anuti Adrian face un apel la colegii consilieri in 

ceea ce priveste desfasurarea sedintei, consilierul care are cuvantul sa nu fie intrerupt, 

discutiile sa priveasca strict ordinea de zi, cine nu respecta va fi dat afara din sedinta si 

nu va incasa indemnizatia. Sa se discute la sfarsit probleme diverse, cetatenii vin cu tot 

felul de probleme, sa fie discutate in sedinta Consiliului local.    

Ordinea de zi este supusa la vot – 13 voturi pentru  

 

Punctul 2  la ordinea de zi :  

Proiect de hotarare pentru aprobarea salariilor de baza pentru functionarii 

publici si personalul contractual din aparatul de specialitate al primarului comunei 



Puscasi in conformitate cu prevederile Legii nr. 153/2017 privind salarizarea 

personalului platit din fonduri publice; 

 

Se prezinta de catre initiator – primar Ec. Ignat: Expunere de motive, proiectul de 

hotarare, diferite materiale informative;  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului. Secretarul comunei- domnul Mocanu Gabriel prezinta Procesul 

verbal din care rezulta ca Proiectul de hotarare a fost adus la cunostinta publicului. 

Presedintele de sedinta da cuvantul consilierilor locali pentru a-si exprima punctul de 

vedere cu privire la proiectul de hotarare: 

Mihalache Ion : avem aprobat bugetul local pe capitole, cu aceste mariri de salarii de 

unde luam bani? sunt suficienti in buget? Indemnizatia de consilieri – suntem cei mai 

slabi daca nu aprobam ca indemnizatia sa fie de 10 la suta din indemnizatia primarului, 

atat este maxim cat se poate acorda, fara 10 la suta nu sta la discutie. 

Armeanu Alexandru se refera la salariile aparatului de specialitate al primarului, sa 

fie stabilite pe criterii de harnicie, studii, atributii, competenta. Indemnizatiile  la primar si 

viceprimar sunt stabilite prin lege, iar la consilierii locali tot prin lege de maxim 10 la suta. 

Motau Ioan este de acord cu salariile angajatilor, nu este de acord cu 8 la suta 

pentru consilierii locali- solicita 10 la suta, 4 pentru comisii, 6 pentru sedinta. 

Barbu Cezar – este o problema foarte importanta , este binevenit pentru salarii la 

angajati, s-a analizat bine, sa nu fie discrepante. Cu indemnizatia la consilieri au fost 

probleme inca din anul 2014, aceasta acum poate sa mai creasca sau sa mai scada in 

functie de salariul primarului. 

Onica Gheorghe – de acord cu salariile angajatilor, indemnizatia de consilier pentru 

satul Teisoru sa fie de 11 la suta. 

Lungu Silviu – este de acord cu salariile la aparatul primarului cu observatii: 



Postul de referent superior – Bulboaca Iulia – sa fie marit salariul, la fel si pentru 

Rusu Ioan si Pricop Dorin  

Anuti Adrian – salariatii din Primarie au avut salarii de mizerie, sa se dea salarii mai 

mari pentru ca la Puscasi sunt fruntasi fata de alte comune, este de acord cu domnul 

Lungu: sunt 2 instalatori sa fie salariile mai mari cu 100, 200 de lei. 

Indemnizatia la consilieri sa fie de 10 la suta, sa ne implicam mai mult in activitate      

    

       Supunem la vot  Proiectul de hotarare: 

Pct 2:  13 voturi pentru , cu indemnizatia de consilier la nivelul de 10 la suta  

 

Punctul 1  la ordinea de zi  

Proiect de hotarare pentru aprobarea Raportului primarului privind executia 

Bugetului de venituri si cheltuieli al Consiliului local al comunei Puscasi pe 

trimestrul II -  2017 si masurile ce se impun a fi luate pentru reducerea cheltuielilor 

in raport cu gradul de colectare a veniturilor la bugetul local; 

Se prezinta Raportul primarului,  Expunere de motive, proiectul de hotarare, diferite 

materiale informative;  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului. Secretarul comunei- domnul Mocanu Gabriel prezinta Procesul 

verbal din care rezulta ca Proiectul de hotarare a fost adus la cunostinta publicului. 

Presedintele de sedinta da cuvantul consilierilor locali pentru a-si exprima punctul de 

vedere cu privire la proiectul de hotarare: 

Avand in vedere ca punctul 1 si 3 la ordinea de zi sunt cu acelasi subiect, primarul 

comunei propune sa fie prezentate impreuna, cu conditia ca votul sa fie pe fiecare proiect 

in parte. 

 

 

 



Punctul 3  la ordinea de zi  

Proiect de hotarare pentru  aprobarea Raportului primarului comunei Puscasi  

privind stadiul realizarii Programului de investitii pe anul 2017 si masurile ce se 

impun pentru realizarea investitiilor programate;  

Se prezinta Raportul primarului,  Expunere de motive, proiectul de hotarare, diferite 

materiale informative;  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului. Secretarul comunei- domnul Mocanu Gabriel prezinta Procesul 

verbal din care rezulta ca Proiectul de hotarare a fost adus la cunostinta publicului. 

 Armeanu Alexandru arata ca daca Primaria nu poate sa faca proiecte se va ocupa 

personal  pe drumul de la Valea Targului.  

Mihalache Ion se bucura ca am primit 2 milioane lei pentru asfaltare in satul Puscasi 

de la MDRAP, sa ne grabim sa facem licitatia publica. 

Investitii care considera ca trebuie realizate – drumul de la Cimitir, drumul pe 

marginea padurii, aici nu au nici apa, pe Strada Principala de reparat drumul dupa ce s-a 

realizat canalizarea, podete, santuri de scrurgere a apelor. 

Onica Gheorghe solicita sa fie analizata posibilitatea asfaltarii drumului de intrare in 

satul Teisoru, proiectele mai mici au sanse mai mari sa intre la finantare 

Plop Gica arata ca este o necessitate ca drumurile sa fie reparate – Strada 

Principala, Strada Cimitir, podul de la Nedeca care este infundat.  

Motau Gheorghe – solicita ca Strada Cimitirului sa fie asfaltata, sa se faca cu bani de 

la GAL. 

Macovei Gheorghe arata ca de mutatul gardurilor pentru lucrari la strazi sa se ocupe 

primarul , sa se faca o comisie. La cimitir se poate largi drumul. 

Anutei Adrian – arata ca drumul pe la Nedeca este drum principal, sa se asfalteze . 

Solicita sa se faca un proiect de hotarare pentru infiintarea unei fanfare in Puscasi. 

  

 



       Supunem la vot  

 Proiectul de hotarare: 

Pct 1:  13 voturi pentru ,  

Pct 3 :  13 voturi pentru 

La punctul 4 – Raport de activitate, Cretu Eugen prezinta Raportul de activitate  

 
        Presedintele de sedinta multumeste pentru participare si declara sedinta 
inchisa. 
 

  

28 iulie 2017 

 
PRESEDINTE DE SEDINTA 

ANUTEI ADRIAN  
 
 
 

                                               CONTRASEMNEAZA  
                                                   SECRETAR COMUNA PUSCASI  

                                              GABRIEL MOCANU  
 
 
 
 


